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CARL AZUZ, HOST: Welcome back from the weekend.
欢迎回来，
We`re happy you`re taking 10 minutes for CNN STUDENT NEWS.
非常高兴能在十分钟CNN学生新闻与大家见面。
I`m Carl Azuz at the CNN Center.
我是Carl Azuz，这里是CNN中心。
Our first story takes us to a nation of 26 million people between Saudi Arabia and the Gulf of Aden. It`s Yemen. Its government was overthrown in January by Houthi rebels who had been at odds with the Yemeni government for years.
今天第一条先问我们先去一个有着2600万人口位于沙特阿拉伯和亚丁湾之间的一个国家去看看，这个国家就是也门。也门政府自从一月份起就被虎视眈眈的胡塞叛军推翻了。
The country is very unstable. A terrorist attack on two mosques last Friday killed more than 130 people and wounded hundreds more. The ISIS militant group said it was responsible.
也门目前局势动荡不安。上个周五的时候一起恐怖袭击袭击了两所清真寺造成了130多人死亡数百人受伤。ISIS武装组织称对此事件负责。
But al Qaeda also operates in Yemen and the U.S. says security there continues to get worse. That`s why the American military pulled all of its remaining personnel out of the country this weekend.
但是基地组织同样也在也门肆虐。美国方面还曾也门局势愈演愈烈。这也是为什么美军会在本周末将所有军事人员撤离也门基地的原因。
In Yemen`s capital, the American Embassy was closed last month.
在也门首都美国驻也门大使馆已经关闭了一个月的时间。
In our coverage of the conflict in Ukraine, we`ve talked about how relations between the U.S. and Russia have declined. According to Gallup surveys, about half of the American population had a positive view of Russia three years ago. Today, 70 percent of Americans have an unfavorable view and 82 percent of Russians disapprove of U.S. leadership.
在关于乌克兰冲突的报道中我们已经谈过了美国和俄罗斯之间关系急剧下降的原因。根据盖洛普调查大约有一半的美国人三年前对俄罗斯表示看好。今天70%的的美国人不再持好感，还有82%的俄罗斯人不看好美国的领导地位。
When Gallup asked Americans earlier this year what country they`d consider to be America`s greatest enemy, 18 percent answered Russia, the most of any nation worldwide. North Korea was right behind that.
当盖洛普调查今年对美国人问及会考虑谁是美国最大的敌人时，18%的人会说是俄罗斯。这个拥有世界上最大领土的国家。朝鲜紧跟其后。
So it`s significant that with relations between the U.S. and Russia being at their lowest point since the end of the cold war, Russia would invite North Korea`s leader to an event in Moscow.

所以俄罗斯邀请朝鲜领导人金正恩出席莫斯科活动是两国关系自冷战结束以来美俄出现最低点时期非常重大的事件。
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